
Zápis ze schůze výboru SVJ 617 konané dne 3.února 2022

Přítomni: p.Krátký, Rudovská, Vaňková

1. Předseda nás seznámil jak probíhají práce na výmalbě jednotlivých vchodů

    zatím vše probíhá dle harmonogramu

2. Na výměnu lina v přízemích přišly dvě nabídky,

    vybrali jsme fa. p.Čadského.

3. Stále probíhá přepojení elektroinstalace v kojích

    práce probíhají ve skluzu z důvodu problému koordinace s majiteli

    jednotlivých kojí.

4. Proběhlo další jednání ohledně údržby a úpravy zeleně.

5. V celém objektu probíhá kontrola hasicích přístrojů.

6. Soudní jednání ohledně neuznané reklamace s fa.BG SYS HT s.r.o.

    proběhne 24.února 2022.

 
Zapsala: Rudovská


